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Zastupitelstvo městské části 

 

 

 

 

 

                                                         ZÁPIS 
6. zasedání Zastupitelstva městské části 

Brno-Černovice 
konaného dne 18.09.2023 od 18.00 hod. 

v Hostinci Slunečnice, Faměrovo náměstí 17, Brno 

 
Přítomni:                 Monika Dobiášová  

Mgr. et Mgr. Veronika Doubková, Ph.D   
Ing. arch. Veronika Hladíková  
Ing. Miroslav Jursa  
Ing. Ladislav Kotík  
Mgr. Miroslav Kubík 
Ing. Petr Lukeš, Ph.D. 
Mgr. Jakub Ostrý  
Antonín Pavlica 
Radmila Preslová  
Mgr. Jana Přikrylová  

   Bc. Petra Quittová 
David Rampula  
Tomáš Řezníček 
Mgr. Jitka Silárszká 
Lenka Sommernitzová 
Petr Šťasta 
Ing. Jolana Štumpová 
Ing. Mirka Wildmannová, Ph.D., MBA 
Bc. Silvie Sanža Zeinerová   
  

Přítomni za ÚMČ: Ing. Pavla Těšíková 
   Bc. Ján Jirků 
                                Radomír Křemeček 
                                Mgr. Dagmar Soušková 
                                Ing. arch. Hana Kuberová 
                                Mgr. Sabina Valová 

Iveta Fackenbergová 
 

Omluvena:         Mgr. Šárka Korkešová 
 
   
Zapsala:  Iveta Fackenbergová  

 
Informace o hlasování je uváděna ve formátu pro/proti/zdržel se. 

 
1. Zahájení 
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Starostka přivítala přítomné a konstatovala, že ZMČ Brno-Černovice je usnášeníschopné a 
je přítomno 20 členů zastupitelstva. Omluvena je Mgr. Šárka Korkešová. V 18,05 hodin 
starostka zahájila 6. zasedání ZMČ Brno-Černovice a jmenovala zapisovatelkou paní Ivetu 
Fackenbergovou a sčitatele Mgr. Dagmar Souškovou a Ing. Pavlu Těšíkovou. Dále pak 
informovala přítomné, že ze zasedání je pořizován obrazový a zvukový záznam, který bude 
následně zveřejněn na webových stránkách městské části (www.brno-cernovice.cz). 
 

 
2.  Schválení ověřovatelů zápisu 
 
Starostka vyzvala k podání návrhů na tři ověřovatele zápisu z řad členů ZMČ                        
Brno-Černovice. Navrženi byli pan David Rampula, paní Mgr. Jana Přikrylová a pan             
Ing. Miroslav Jursa. Všichni navržení vyslovili s návrhem souhlas.      
 
Usnesení 2023/Z/06/02 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice schvaluje ověřovatele zápisu 6. zasedání 
ZMČ Brno-Černovice Davida Rampulu, Mgr. Janu Přikrylovou a Ing. Miroslava Jursu. (02) 
H: 20/0/0 

 
3. Schválení programu 
 
Navržený program zasedání: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu 
4. Dotazy, podněty a připomínky občanů 
5. Kontrola úkolů (Mgr. Opálka) 
6. Zápis z 5. jednání Kontrolního výboru ZMČ Brno-Černovice (Antonín Pavlica) 
7. Zápis ze 4. schůze Finančního výboru ZMČ Brno-Černovice (RMČČ) 
8. Střednědobý výhled rozpočtu městské části Brno-Černovice na období 2025-2029 

(RMČČ) 
9. Rozpočtové opatření č. Z1/2023 (RMČČ) 
10. Vratka nedočerpané části investiční zápůjčky z rozpočtu města Brna (FBV) na 

modernizaci bytových jader včetně výměny stoupaček a aktualizovaný splátkový 
kalendář  (RMČČ) 

11. Návrh na změnu obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 32/2022,           
o místních poplatcích (RMČČ) 

12. Zpráva o stavu bytového hospodářství městské části Brno-Černovice (RMČČ) 
13. Hospodářský výsledek Bytového odboru MČ Brno-Černovice za rok 2022 (RMČČ) 
14. Přechod pro chodce na pozemní komunikaci v ulici Olomoucká (RMČČ) 
15. Zpráva o hospodaření společnosti Pískovna Černovice, spol. s r.o. za rok 2022 

(RMČČ) 
16. Volba místopředsedy Finančního výboru (Bc. Quittová) 
17. Dotazy, podněty a připomínky členů ZMČČ 
18. Závěr 

 
 
 
 
 

http://www.brno-cernovice.cz/
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Usnesení 2023/Z6/03 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna                        
a s ustanovením § 94 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů, schvaluje program 6. zasedání ZMČ Brno-Černovice. (03) 
H: 20/0/0 

 
4. Dotazy, podněty a připomínky občanů 
 
Paní xxx, ul. xxx přistoupila s dotazem:  

- kdo navrhl pana xxx do funkce člena Dozorčí rady společnosti  Pískovna Černovice 
spol. s r.o.. Zda se jedná o pana zastupitele městské části a kým byl navržen? 

Starostka odpověděla, ano jedná se o zastupitele městské části, byl nominován koalicí. 
 
Pan xxx, ul. xxx vznesl dotaz ohledně přechodu pro chodce na pozemní komunikaci v ulici 
xxx. Starostka sdělila, že v rámci schváleného programu je zařazen bod č. 14, který se 
věnuje problematice přechodu pro chodce na pozemní komunikaci v ulici Olomoucká, kde 
budou odprezentovány všechny informace k této problematice. 
 

 
5. Kontrola úkolů (Mgr. Opálka) 
 
Na minulém zasedání nebyly uloženy žádné úkoly.  

 
6. Zápis z 5. jednání Kontrolního výboru ZMČ Brno-Černovice (Antonín Pavlica) 
 
Usnesení 2023/Z/06/06 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna                         
a s ustanovením § 117 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů, bere na vědomí zápis z 5. jednání Kontrolního výboru ze dne 14. 6. 
2023, který je přílohou č. 1 tohoto usnesení. (06) 
H: 20/0/0 

 
7. Zápis ze 4. schůze Finančního výboru ZMČ Brno-Černovice (RMČČ) 
 
Usnesení 2023/Z/06/07 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna                         
a s ustanovením § 84 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů, bere na vědomí  zápis ze 4. schůze Finančního výboru Zastupitelstva                                       
městské části Brno-Černovice ze dne 28.08.2023, který je přílohou č. 2. (07) 
H: 20/0/0 

 
8. Střednědobý výhled rozpočtu městské části Brno-Černovice na období 2025-2029 
(RMČČ) 
 
Ing. Kotík přistoupil s připomínkou:  

- tento dokument by neměl být formálním dokumentem, proto se zdrží při hlasování. 
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Usnesení 2023/Z/06/08 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 
s ustanovením § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve 
znění pozdějších předpisů schvaluje střednědobý výhled rozpočtu městské části            
Brno-Černovice na období 2025–2029. (08)  
H: 12/0/8 

 
9. Rozpočtové opatření č. Z1/2023 (RMČČ) 
 
Ing. Kotík vznesl dotaz: 

-  o kolik bude navýšena cena Modernizace bytových jader Blatouchová 7 a Přední 7  
 
Vedoucí bytového odboru Radomír Křemeček: jedná se o rozpočtové opatření a musí být 
narozpočtováno max. 5 mil. Kč.  
 
Ing. Kotík konstatoval, že v případě navýšení o 5 mil. Kč by došlo k porušení zákona o 
zadávání VZ.  
  
Vedoucí bytového odboru Radomír Křemeček sdělil, že s technickým dozorem ve spolupráci 
s administrátorem jsou porovnávány více a méně práce.  
 
Starostka informovala, že proběhly kontrolní dny a celá akce není zcela finančně ukončená.  
Budou dodrženy všechny zákonné normy. 
 
Ing. Kotík informoval, že rozdíl navýšení o 5 mil. Kč činí ze zakázky 29%, což mění podmínky 
a nelze provést z důvodu porušení VZ.   
 
Ing. Kotík sdělil, že maximální částka nemůže být vyšší než 20% na zakázku. 
 
Starostka informovala, že nikdy částka nepřesáhne povolenou zákonnou normu. 
 
Bc.Silvie Sanža Zeinerová vznesla dotazy : 
-  jak je možné, že ZMČČ se předkládá bod, který není řádně nastudován  
-  co se stane, když částka bude překročena 
 
Starostka odpověděla, že každá akce se administruje (změnové listy méněprací, víceprací) 
V kompetencí RMČ je případně připravit a schválit dodatky ke smlouvě. Musíme mít vždy 
finanční krytí, jinak nelze pokračovat.  
 
Paní xxx, ul. xxx a Mgr. Jana Přikrylová vznesly dotaz ohledně pořizování videozáznamu a 
fotografií paní, která není známa.  Starostka uvedla, že zasedání ZMČČ je veřejné, tudíž 
mohou být pořizovány fotografie a videozáznam jiné osoby. Objednán je pan xxx. 
 
Usnesení 2023/Z/06/09 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 
s ustanovením § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve 
znění pozdějších předpisů, schvaluje rozpočtové opatření č. Z1/2023. (09) 
H: 12/8/0 
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10. Vratka nedočerpané části investiční zápůjčky z rozpočtu města Brna (FBV) na 
modernizaci bytových jader včetně výměny stoupaček a aktualizovaný splátkový 
kalendář  (RMČČ) 
 
Bc. Silvie Zeinerová Sanža přistoupila s dotazem: proč vracíme peníze, pokud se objevily 
stížnosti občanů a reklamace na provedené práce.   
 
Vedoucí bytového odboru Radomír Křemeček uvedl, že reklamace se řeší a nelze je hradit 
z nedočerpané zápůjčky.  

 
Usnesení 2023/Z/06/10a 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 
s ustanovením § 85 písm. j) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů, bere na vědomí vratku nedočerpané části investiční zápůjčky 
z rozpočtu města Brna v celkové výši 45 mil. Kč z Fondu bytové výstavby na modernizaci 
bytových jader včetně výměny stoupaček ve výši 995.179,- Kč s tím, že tato bude městu 
Brnu vrácena jednorázovou splátkou k 15.11.2023 (10a) 
H:20/0/0 
 
Usnesení 2023/Z/06/10b 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 
s ustanovením § 85 písm. j) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů, schvaluje  aktualizovaný Protokol o poskytnutí zápůjčky městské části  
Brno-Černovice č. 032023 z FBV města Brna, který je přílohou č. 3  tohoto usnesení. (10b)  
H: 20/0/0 

 
11. Návrh na změnu obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 32/2022, o 
místních poplatcích (RMČČ) 
 
Pan xxx vznesl dotaz na zvyšování poplatku za vyhrazená parkování a uvedl konkrétní počty 
vč. příjmové stránky pro MČ. Podotkl, že by se MČ měla zamyslet nad koncepcí parkování 
i ve vztahu k modrým zónám.  
 
Starostka sdělila, že odbor dopravy města Brna byl již požádán o zavedení modrých zón. 
Předpoklad zavedení je rok 2026. Ve spodním sídlišti se bude parkování řešit formou 
zónového parkování . 
Na jaře roku 2024 bude zahájeno rozšíření parkovacích míst v oblasti ulice Krausova. Dále 
došlo k vybudování parkovacích míst na ulici Charbulova – HORNMED s r.o., kde 
v dopoledních hodinách je parkování do 17 hod pro pacienty xxx a v odpoledních hodinách 
od 17 hod do 8 hod ranní je pro občany. 
 
Hladíková vznesla dotaz, jakých lokalit se týkají modré zóny. 
 
Starostka odpověděla, že se jedná o celou MČ Brno Černovice.  
 
Ing. arch. Hladíková, oblast P+R při ulici Ostravská, zda se uvažuje s jejím využitím. 
Starostka reagovala. 
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Pan Ing. Lukeš informoval o konkrétních lokalitách modrých zón v MČ Brno Židenice, která 
je naší sousední MČ.  
 
Starostka odpověděla, že v Židenicích se rezidentní parkování zavádí, a proto jsme se 
přihlásili k modrým zónám a dostaneme se na řadu v roce 2026-2027. 
 
Mgr. Přikrylová vznesla dotaz, kdy přesně jsme se přihlásili do rezidentního parkování.  
 
Starostka odpověděla, že v měsíci červnu. 
.  
Bc. Zeinerová sdělila, že parkování se stává velkým problémem. Parkují zde lidé 
mimobrněnští, studenti a osoby, které nebydlí v Černovicích.  
 
Vznesla dotaz k zónovému parkování, kdo bude mít nárok na tuto kartu.  
 
Starostka sdělila, že proběhnou jednání o způsobu zónového parkování a o principu 
vydávání karet.  
  
T. Řezníček sdělil, že dotace ve výši 10 mil. byla použita na dopravní hřiště, místo toho, aby 
se použila na koncepci parkování. 
 
Mgr. Přikrylová sdělila, že modré zóny nevyřeší problém s parkováním  
 
Starostka sdělila, že původně nebyla zastáncem modrých zón, nyní však je díky jejich 
rozšiřování do dalších městských částí nucena také v naší MČ zavést tento systém 
parkování.  
 
Ing. Kotík uvedl, že o modré zóny chtěli po diskusích s občany požádat, ale díky změnám 
ve vedení to již nestihli.    
 
Bc. Zeinerová Sanža – otevřela problematiku dopravního hřiště při ul. Charbulova  
 
Usnesení 2023/Z/06/011 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 
s ustanovením § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve 
znění pozdějších předpisů, doporučuje Zastupitelstvu města Brna schválit navrhované 
znění obecné závazné vyhlášky statutárního města Brna č…./2024, kterou se mění obecně 
závazná vyhláška statutárního města Brna č. 32/2022, o místních poplatcích. Znění obecně 
závazné vyhlášky tvoří přílohu č. 4 tohoto zápisu. (11) 
H: 20/0/0 

  
12. Zpráva o stavu bytového hospodářství městské části Brno-Černovice (RMČČ) 
 
Starostka sdělila, že k tomuto bodu bylo samostatné jednání a mohli se k tomu všichni 
zastupitelé vyjádřit.  
 
Ing. Lukeš – upozornil na opravu bodu od strany 8. (rok výstavby domu Tržní, Zvěřinova, 
Klíčova) 
 
Vedoucí bytového odboru Radomír Křemeček vysvětlil, z jakých materiálů bylo čerpáno. 
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Starostka sdělila, že dá podnět BO, aby dohledal materiály o výstavbě jednotlivých domů.  
 
Mgr. Silarszká –  sdělila, že materiál si pečlivě prostudovala, vyplývá z toho, že plánované 
investice jsou investice do bytových jader. Chtěla by vědět další kroky a odpovědět na 
otázky:  

1. co bude s materiálem dále, zda se vypracuje nějaký výhled. Pokud ano, tak by se 
měly zateplit domy, aby se snížily náklady.  

2. otázka koncepce fotovoltaiky.  
 
Starostka sdělila, že jsou stanoveny největší investiční akce, dokončení rekonstrukce všech 
bytových jader. Co se týká fotovoltaiky máme připravenou koncepci, jsou vytipovány 
objekty, kam by se fotovoltaiky mohly umístit. Spolupracuje se se společností SAKO Brno 
Solar nebo Teplárny Brno. 
 
Vedoucí bytového odboru Radomír Křemeček doplnil informace.  
 
Ing. Lukeš – „program Zelená úsporám“, sdělil, že podmínky pro čerpání pro dotace jsou. 
Zda kromě standartních rozpočtových peněz máme ambice i projektové.  
 
Starostka sdělila, že bude projednáno přes MMB. Informace se mohou sdělit ve zpravodaji 
Černoviny.  
 
Usnesení 2023/Z/06/12 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 
s ustanovením   § 84 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů schvaluje Zprávu o stavu bytového hospodářství městské části                       
Brno- Černovice, která je přílohou č. 5 tohoto usnesení. (12)  
H: 20/0/0 

 
13. Hospodářský výsledek Bytového odboru MČ Brno-Černovice za rok 2022 (RMČČ) 
 
Ing. Kotík poděkoval panu vedoucímu bytového odboru Radomíru Křemečkovi za 
zpracovaný materiál a požádal o zpracování podkladu k položce opravy ve výši 5 mil. Kč 
dle jednotlivých dodavatelů a to konkrétně s částkou vyšší jak 10 tis. Kč.  
 
Usnesení 2023/Z/06/13 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 
s ustanovením § 84 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů, bere na vědomí hospodářský výsledek Bytového odboru ÚMČ        
Brno – Černovice za rok 2022, který je přílohou č. 6 tohoto usnesení.  
H: 20/0/0 

 
14. Přechod pro chodce na pozemní komunikaci v ulici Olomoucká (RMČČ) 
 
Starostka informovala o bodu Přechod pro chodce na pozemní komunikaci v ulici 
Olomoucká a požádala o vysvětlení bývalého starostu pana Ing. Kotíka, kdy byly vzneseny 
požadavky na instalaci přechodu na ulici Olomoucká. Komise dopravy v roce 2020 s tímto 
přechodem nesouhlasila. Občané v roce 2022 podali odvolání, proběhlo řízení v rámci 
krajského úřadu. Sdělil, že se podařilo odložit termín realizace.  
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Starostka sdělila, že společně s Ing. Wildmannovou na schůzce s MMB zazněl nesouhlas 
s realizací této stavby.  
 
Ing. Kotík sdělil, že přijímá zodpovědnost.   
 
Starostka sdělila, že technické parametry pro přechody jsou dány a neumíme je změnit. 
Zastupitelstvo by mělo nesouhlasit s pokračováním realizace přechodu na ul. Olomoucká. 
 
Ing. Hladíková přistoupila s názorem, že jakožto architektka – urbanistka je toho názoru, že 
přechod by byl vhodné na ulici vybudovat. Přechod by se dal řešit i jiným způsobem.  
 
Paní xxx, xxx Brno sdělila, že nesouhlasí s přechodem. 
 
Usnesení 2023/Z/06/14 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna                         
a s ustanovením § 84 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů, nesouhlasí s realizací stavby „Přechod pro chodce na pozemní 
komunikaci v ulici Olomoucká“. (14) 
H: 20/0/0 

 
15. Zpráva o hospodaření společnosti Pískovna Černovice, spol. s r.o. za rok 2022 
(RMČČ) 
 
Ing. Kotík, poděkoval za schůzku, která se konala minulý týden ohledně Pískovny Černovice 
spol. s.r.o. a přistoupil s dotazy:  
 

- odměna jednatelů - zda byla vyplacena odměna všem jednatelům včetně pana xxx a 
xxx.  

 
Starostka odpověděla, že odměna vyplacena nebyla.  
 

- o narovnání s panem xxx, že navrhoval narovnání, zda narovnání schvaloval pan 
jednatel a neschvalovala valná hromada. 

 
Starostka sdělila, že v Pískovně byl proveden audit a nastaven nový kontrolní 
mechanismus. Veškerá jednání byla konzultována jednatelem s vedením MČ.  
 
Ing. Kotík požádal o písemné odpovědi na otázky.  
 
K diskuzi se připojil pan T. Řezníček a Mgr. Silarszká. 
 
Usnesení 2023/Z/06/15a 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 
s ustanovením § 84 odst. 2 písm. e) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve 
znění pozdějších předpisů, bere na vědomí Zprávu o hospodaření společnosti Pískovna 
Černovice, spol. s r.o., Bolzanova 763/1, Černovice, 618 00 Brno, IČO 60697318, za rok 
2022. Zpráva o hospodaření společnosti tvoří přílohu č. 7 tohoto usnesení. (15a) 
H:12/1/7 
 
Usnesení 2023/Z/06/15b 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 
s ustanovením § 84 odst. 2 písm. e) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve 
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znění pozdějších předpisů, bere na vědomí Zprávu nezávislého auditora o ověření účetní 
závěrky k rozvahovému dni 31. 12. 2022 společnosti Pískovna Černovice, spol. s r.o., 
Bolzanova 763/1, Černovice, 618 00 Brno, IČO 60697318, zpracovanou dne 23. 06. 2023 
společností BDO Audit s.r.o., V parku 2316/12, 148 00 Praha 4, IČO 45314381. Zpráva 
nezávislého auditora je přílohou č. 8 tohoto usnesení. (15b) 
H:12/1/7 
 
Usnesení 2023/Z/06/15c 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 
s ustanovením § 84 odst. 2 písm. e) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve 
znění pozdějších předpisů, bere na vědomí Zprávu o vztazích mezi ovládající a ovládanou 
osobou a o vztazích mezi ovládanou osobou a ostatními osobami ovládanými stejnou 
ovládající osobou společnosti Pískovna Černovice, spol. s r.o., Bolzanova 763/1, Černovice, 
618 00 Brno, IČO 60697318, za účetní období roku 2022. Zpráva o vztazích tvoří přílohu    
č. 9 tohoto usnesení. (15c) 
H:12/1/7 
 
Usnesení 2023/Z/06/15d  

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 
s ustanovením § 84 odst. 2 písm. e) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve 
znění pozdějších předpisů, bere na vědomí Zpráva dozorčí rady o kontrolní činnosti ze dne 
14.06.2023. Zpráva tvoří přílohu č.10 tohoto usnesení. (15d)  
H:12/1/7 
 

 
16. Volba místopředsedy Finančního výboru (Bc. Quittová) 
 
Starostka uvedla, že z důvodu změny funkce nemůže být místostarosta D. Rampula členem 
finančního výboru. Na jeho místo navrhla pana Ing. Jiřího Hladíka.  
 
Ing. Kotík navrhuje protikandidáta a to Tomáše Řezníčka. 
 
Starostka navrhla volbu aklamací, tj. zvednutím ruky. Hlasování o formě volby hlasování:  
 
H:20/0/0 
 
Hlasování o protikandidátovi – Tomáš Řezníček 
 
H:7/0/13 
 
Hlasování o navrženém kandidátovi - Ing. Jiří Hladík  
 
H:12/7/0 
 
Usnesení 2023/Z/06/16a 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 
s ustanovením § 84 odst. 2 písm. l) a § 119 odst. 1) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, odvolává dnem 30. 09. 2023 z funkce 
místopředsedy Finančního výboru Zastupitelstva městské části Brno-Černovice Davida 
Rampulu, DiS.(16a) 
H:12/7/0 
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Usnesení 2023/Z/06/16b 
Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 
s ustanovením § 84 odst. 2 písm. l) a § 119 odst. 1) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, volí dnem 01. 10. 2023 místopředsedu 
Finančního výboru Zastupitelstva městské části Brno-Černovice Ing Jiřího Hladíka (16b) 
H: 12/7/0 

 
 
15. Dotazy, podněty a připomínky ZMČČ 
 
Mgr. Přikrylová vznesla dotaz ohledně připravované akce při ulici Zvěřinova 4, jaká stavba 
se připravuje. 
 
Vedoucí stavebního odboru Ing. arch. Hana Kuberová odpověděla, že se v současné době 
nechystá žádná stavba. Z důvodu havarijního stavu kanalizace, kde hrozilo znečištění řeky 
probíhá příprava na realizaci opravy kanalizační stoky v hloubce 5 metrů.  
 
Antonín Pavlica – přistoupil s dotazem, zda na Černovických hodech měli radní vše 
zadarmo. Starostka vysvětlila, že krojovaní měli nárok na jedno jídlo a pití formou poukázek. 
 
Mgr. Ostrý sdělil, že vše platil. 
 
Antonín Pavlica měl dotaz ohledně svěřeného majetku budovy restaurace Slunečnice na 
Faměrově náměstí, zejména na výši nájemného. 
 
Mgr. Silarszká vznesla  2 dotazy: 
 

- ohledně parku a záhonů před ZŠ Řehořova 
- jak vypadá rozšíření sadu na ulici Turgeněvova 

 
Starostka informovala, co se týká záhonů před ZŠ Řehořova - řeší paní Ing. Kučerová 
z odboru ODŽMP, je nastavená údržba dle typu zasazených rostlin. 
 
Na dotaz-rozšíření sadu Turgeněvova: odpověděl pan Bc. Jirků - termín dokončení je 
30.10.2023  
 
Ing. Kotík  dotaz na veřejné zakázky a to: 

- kotel MŠ Kneslova 
- plot ZŠ Řehořova 

nemůže se jednat o havarijní stav. 
 
Starostka uvedla, že k žádnému porušení zadávání veřejných zakázkách nedošlo.  
Plot ZŠ Řehořova - byly obeslány 3 firmy, firma pana xxx byla nejlevnější. 
Kotel MŠ Kneslova, po ukončení topné sezóny byla provedena revize kominíkem – hrozilo 
nebezpečí otravy – úniku zplodin, jednalo se o havarijní stav.  
 
Ing. Kotík – havarijní stav už byl v rozpočtu dříve. Očekává, že proběhne standartní řízení 
a měla by to schválit RMČ. Má se postupovat podle jednotlivých zásad. 
 
Pavlica měl dotaz ohledně vstupného a pásků na hodech. 
 
Starostka odpověděla, že vstupné bylo řádně placené, byly použity pásky na ruce.  
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16. Závěr 
 
Starostka poděkovala všem zastupitelům za účast a v 20.15 hodin ukončila 6. zasedání 
ZMČ Brno-Černovice. 
 

 
 
 
Bc. Petra Quittová       Ing. Mirka Wildmannová, Ph.D., MBA 
       starostka                  1. místostarostka 
 

 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 

 
 
David Rampula                        Mgr. Jana Přikrylová                            Ing. Miroslav Jursa 


